
Årsmöte för Göingeseriens BS 20190508.

L: Mötet öppnades av Leif Kellerman och fullmakter som inkommet

god kä ndes. Dagord ningen god kändes.

2: Mötets behöriga utlysning godkändes.

3: Leif Kellerman valdes som ordförande för mötet.

4: Eva Håkansson valdes som sekreterare för mötet.

5: Lars Ström valdes som rösträknare och att jämte ordförande till

justerare av protokol let.

5: Föredragen verksamhetsberättelsen för tiden 1 Maj-30 april

godkändes. Revisionsberättelsen godkändes.

7: Ansvarsfrihet beviljades för styrelsen.

8: Leif Kellerman valdes till ordförande för tiden av ett år.

9: Eva ifakansson valfes titl tedarnot-fffiiM år.

10: Runa Rasmussen valde till styrelsesuppleant för tiden av ett år.

LL: Lennart Tykesson valdes till revisor för tiden av ett år.

L2: Göte Nilsson valdes till revisorsuppleant för tiden av ett år.

13: Dan Åkerberg och Gunnar Lilja valdes till valberedning för tiden av

ett år.

14: lnga motioner har inkommit.

15: lnkomster: 29 lag X 140 kr = 4050kr. Utgifter : 2st möte i Åhus, priser

till Tio i Topp och körersättning till styrelsen.

16: Leif Kellerman valdes till firmatecknare enligt § 5 i stadgarna.

17: Serieombildning, se bilaga.

L8: Stadgar enligt Blåboken antogs av Göingeseriens BS.

19: lnformation angående WO och flyttning av matcher. Matcher får

aldrig flyttas till efter sista spelomgången.



20:

2t:

22:

Prisutdelning. Se bilaga.

Lagavgift för 2019-2020 faststä!ldes till L70 kr per lag.

Lagen fick i uppdrag att kolla med hemmahallen om det är möjligt

att spela matcher på fler dagar än Onsdagar.

Förslag till gruppen som lottar matcher om att spela två veckor och

uppehåll en vecka.

Spelveckor skall tillämpas. Se bilaga 1.

20 iTopplista gäller enligt föregående mötes beslut. 
;

Bits: Bengt Dexe informerade om att det blir lättare för vissa hallar

att rapportera in matchresultatet.

En uppdatering til! 2.0 är gjord och det innebär att namnen

på de spelande skrivs in och när matchen är slut det

trycks det matchslut. Då går informationen direkt till förbundet.

' 
Delårsmöte kommei ått hållas i Januarl.

23: Ordförande Leif Kellerman avslutade mötet.

protokollet

Håkansson

vid

Eva

Justeras

Lars Ström

Ordförande

Leif Kellerman


